
N-VA Wijnegem wenst u het allerbeste voor het nieuwe jaar
Beste Wijnegemnaar

Hoe graag zou ik iedereen een onbezonnen en zorgeloos 2022 
wensen? De coronapandemie heeft me geleerd voorzichtig te zijn 
en niet euforisch te reageren voordat we zekerheid hebben dat 
alles echt onder controle is. Het voorbije jaar was een jojo-jaar: 
van euforie over de herwonnen vrijheid tot diep verdriet over 
strengere maatregelen.

Mooie realisaties 
Ondanks corona bewoog er het afgelopen jaar heel wat in 
Wijnegem. Ivo Wynants gaf de fakkel door aan Leen Wouters, 
die zijn taken feilloos overnam. De Vlemincktoren werd na 
een prachtige renovatie opgeleverd. Het Gasthuis kreeg een 
opwaardering. Er startte een GAS-ambtenaar. Het park werd 
heraangelegd. Er kwamen fietsstraten bij. We werkten aan het 
jeugdcomplex aan de Leeuw en legden een voetbalveld in 
kunstgras aan. Een aantal andere projecten, zoals Ertbrugge, 
ging van start. Ook de voorbereiding voor de bruggen is klaar, 
zodat de spade in 2022 eindelijk in de grond kan. 

Positief verder besturen
We hadden zo graag het jaar afgesloten met een warme 
kerstmarkt op het Marktplein, maar daar stak corona helaas 

een stokje voor. Toch gaan we niet in een hoekje treuren, maar 
zien we met opgeheven hoofd de toekomst tegemoet. De hele 
ploeg van N-VA Wijnegem staat ook in deze 
soms donkere tijden klaar om uw gemeente 
doordacht en goed te besturen en wenst u 
het allerbeste toe voor het nieuwe jaar. 

N-VA Wijnegem op bezoek in het Vlaams Parlement
Eind oktober brachten een vij� iental leden en bestuursleden van 
N-VA Wijnegem een bezoek aan het Vlaams Parlement in Brussel. 

Onder leiding van gemeenteraadsvoorzitter Lieve Kelders vertrok de groep 
’s morgens vroeg met een busje aan het Gasthuis. In Brussel wachtte een gids hen 
op aan het Huis van de Vlaamse Volksvertegenwoordigers. Het gebouw van vijf 
verdiepingen herbergt het merendeel van de kantoren van de parlementsleden. 

Via de kelder en een tunnel bereikten de bezoekers het aanpalende pand, het 
Vlaamse Parlementsgebouw. Dat gebouw uit 1905 deed tot 1987 dienst als 
hoofdgebouw van de Post. Op de vroegere binnenplaats bevindt zich nu de 
Koepelzaal voor de plenaire vergadering van de 124 parlementsleden. 
Indrukwekkend om daar even plaats te nemen. 

Na de boeiende rondleiding was het tijd voor de lunch. Een mooie afsluiter van 
een gezellige en vooral leerrijke uitstap.

Dirk Jaspers, afdelingsvoorzitter

Luc Six 
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Rolf Stalmans versterkt N-VA Wijnegem
Rolf Stalmans is opgegroeid in Mortsel, maar volgde in 2012 de liefde naar Wijnegem. Hij is al jaren N-VA-sympathisant en wil zich 
nu graag actief engageren voor de N-VA in onze gemeente. 

Rolf, hoe ben je bij N-VA Wijnegem 
terechtgekomen?
“Ik ben Vlaming in hart en nieren. Door 
mijn drukke bezigheden als zelfstan-
dig accountant en mijn engagement in 
verschillende verenigingen had ik in het 
verleden weinig tijd om actief aan politiek 
te doen. Twee jaar geleden begon ik mijn 
professionele activiteiten af te bouwen, 
waardoor er tijd vrijkwam voor andere 
interesses. Op dat moment kwam ik ook 
Lieve Kelders tegen, die mij over de streep 
trok om lid te worden van de N-VA.”

Wat vind je zo interessant aan de 
gemeentepolitiek?
“Vooral de directheid en het nauwe 
contact met de inwoners spreken me aan. 
Je komt veel mensen op straat tegen om 
een praatje mee te maken en om te luiste-
ren naar wat hen bezighoudt. De dossiers 
zijn bovendien zeer herkenbaar. Het zal 
wel wat tijd kosten om in al die dossiers 
de nodige kennis te vergaren, maar ik heb 

alvast enorm veel zin om er een actieve 
rol in te spelen.”

Onder welke dossiers wil je in het 
bijzonder je schouders zetten?
“Ik wil graag mee nadenken over het 
parkeerbeleid rond het Marktplein. De 
N-VA zorgde de voorbije jaren al voor 
heel wat positieve veranderingen in onze 

gemeente, maar daarin zie ik nog een 
werkpunt. Ik woon vlak naast het 
gemeentehuis en zie, zeker wanneer 
de scholen eindigen, hoe mensen op 
de ‘sukkel’ zijn om hun wagen kwijt te 
geraken. Ook qua looks is er op het plein 
nog ruimte voor verbetering. Daar wil 
ik zeker mee aan werken. Verder wil ik 
graag helpen om het warme en gezellige 
karakter van onze gemeente te bewaren.”

Binnenkort organiseert N-VA Wijnegem 
haar driejaarlijkse bestuursverkiezingen. 
Zou je graag een actieve rol opnemen in 
het bestuur? 
“Ik ben heel warm ontvangen bij N-VA 
Wijnegem en zou graag deel uitmaken 
van het bestuur. Uiteraard op voorwaarde 
dat de leden mij hun vertrouwen geven. 
Ik ben in elk geval al heel dankbaar 
voor de hartelijkheid waarmee de lokale 
N-VA’ers mij ontvangen hebben.”

Rolf, bedankt voor deze babbel en welkom.

Vlaanderen doet
wél wat nodig is

De federale puinhopen 
van paars-groen
Het rapport na één jaar paars-groen is bedroevend. De regering-De Croo 
– met een Vlaamse minderheid en een premier uit de zevende partij –
begon met grote woorden en nog grotere beloften: een nieuwe politiek, 
stevige fiscale hervormingen, een verstandig begrotingsbeleid.
Een schril contrast met wat ze tot nu toe realiseerde.

Een dreigende asielcrisis.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.
Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie. Een écht activeringsbeleid.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.
Een energiefactuur die 
de pan uit rijst. Een energiekorting 

voor álle Vlamingen.

Een integratieproject met 
duidelijke plichten.

Een begroting in evenwicht.

Een begrotingstekort 
van 20 miljard euro.

Meer dan 1 miljard euro 
nieuwe belastingen. Besparen én investeren.
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